
 

Akademický senát 

Akademický senát 
Akademika Heyrovského 1203/8, 500 05 Hradec Králové 

tel. (+420) 495 067 111 

e-mail: as.vedeni@faf.cuni.cz 

www.faf.cuni.cz/as 

Zápis z 12. zasedání Akademického senátu 

č. j. UKFaF/22986/2025 

konaného dne 22. 1. 2025 od 14:00 hodin v restauraci Pivovarské domy 

Přítomni: dr. Bárta Pavel, doc. Boušová Iva, Čech Petr, Čech Stanislav, doc. Červený Lukáš, dr. 
Doseděl Martin, dr. Hradiská Breiterová Kateřina, Mgr. Hrdinová Iva, Janovcová Hana, dr. 
Jirkovský Eduard, dr. Kastner Petr, Klusák Ondřej, doc. Krátký Martin, Kučerová Eliška, dr. 
Kudláčková Zděnka, dr. Macháček Miloslav, doc. Malý Josef, Bc. Ptačin Tomáš, Mgr. Reguli 
Adam, Mgr. Sedláček Patrik, doc. Sklenářová Hana, dr. Vokřál Ivan 
 
Vedení fakulty: doc. Roh Jaroslav, prof. Šimůnek Tomáš (do 14:43), doc. Kučera Radim, prof. 
Nachtigal Petr, prof. Štaud František, Ing. Vlčková Lenka 
 
Hosté: Mgr. Matějka Lukáš, Ing. Navrátilová Lucie 
 
Sekretářka Akademického senátu: Dvořáková Ivana 
 
Omluveni: Cápayová Mária, prof. Nováková Lucie, doc. Vraníková Barbora, prof. Zimčík Petr 
 
Navržený program: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu 
3. Vystoupení vedení FaF UK 
4. Informace z AS UK a komisí AS UK 
5. Různé 

 
 

1. Zahájení 

Předseda Akademického senátu FaF UK doc. Krátký ve 14:20 zahájil 12., výjezdní, zasedání 
senátu. Na úvod přivítal senátory, vedení fakulty a hosty zasedání.  
 
Senát se sešel v usnášeníschopném počtu. Jako skrutátoři pro zasedání byli určeni Mgr. Iva 
Hrdinová a Mgr. Adam Reguli, zápis provedla Ivana Dvořáková. 
 

 



2. Schválení programu 

S navrženým programem 12. zasedání AS byli senátoři seznámeni dopředu. Ze strany senátorů 
nebyly k programu vzneseny žádné připomínky ani navržena změna pořadí bodů, a proto 
předseda AS FaF UK doc. Krátký vyzval senátory k hlasování o jeho schválení.  
 
Hlasování: 22-0-0 (pro-proti-zdržel se)  
Závěr: AS FaF UK schválil program 12. zasedání. 
 
 
3. Vystoupení vedení FaF UK 

Přítomní uctili minutou ticha památku zesnulého emeritního děkana Farmaceutické fakulty 
v Hradci Králové prof. RNDr. Luďka Jahodáře, CSc. 
 
Doc. Roh /děkan fakulty/: 

• Mephared 2: 
o Nadále pokračují jednání ohledně návrhu vnitřního rozdělení spoluúčasti UK 

na kofinancování projektu v očekávané výši 2 mld. Kč a případných 
vícenákladů.  

o Dne 4. února 2025 proběhne zasedání Ekonomické komise AS UK, která se 
bude zabývat vnitrodohodou a vnitrobankou, tedysystémem zapůjčování 
naspořených prostředků jednotlivých součástí UK, který by omezil potřebu 
financování komerčními úvěry.  

o Poděkování zástupcům FaF UK v Akademickém senátu Univerzity Karlovy za 
veškerá jednání v zájmu fakulty. 

o Stavba kampusu Mephared 2 pokračuje dle plánu bez technických obtíží, 
probíhá vyhodnocování nabídky přijaté v rámci veřejné zakázky MEPHARED 2 
– dodávka laboratorního nábytku a dalšího vybavení. 

o Dotace z komponenty 3.2.4 Národního plánu obnovy je stále vázána na 
realizaci tří provázaných projektů – Mephared2, Biocentrum Albertov 
Univerzity Karlovy (stále probíhá archeologický průzkum) a BioPharma Hub 
Masarykovy univerzity (již téměř dokončena hrubá stavba).  

• V roce 2025 bude dokončena příprava nové akreditace studijního programu Farmacie, 
nyní se řeší zejména povinně volitelné předměty. 

• Poděkování jménem nepřítomné proděkanky pro vnější a mezinárodní vztahy prof. 
Novákové za spolupráci na propagačních akcích včetně Dne otevřených dveří. 
 

Doc. Krátký otevřel diskuzi. 
 
Dr. Vokřál se zeptal, zda byl schválen Dodatek č. 4 ke smlouvě o dílo – Výstavba Kampusu 
Albertov – Biocentrum, kterým má být prodloužen termín dokončení projektu o 90 dní. 
Doc. Roh odpověděl, že Akademický senát Univerzity Karlovy Dodatek č. 4 schválil. Nicméně 
o změně termínu dokončení projektů realizovaných z Národního plánu obnovy musí 
rozhodnout MŠMT, resp. hlavní výkonný orgán Evropské unie, tj. Evropská komise. V tuto 
chvíli by projekty měly i nadále plnit původní milníky. 
 
Dr. Bárta se dotázal, zda již mohou být sděleny podrobnosti k výsledkům veřejné zakázky 
Mephared 2 – dodávka laboratorního nábytku a dalšího vybavení. 



Doc. Roh odpověděl, že nyní je zadávací řízení ve fázi vyhodnocování, po jejím skončení bude 
teprve možné zveřejnit konkrétní informace.   
 
Nebyly vzneseny žádné další dotazy ani připomínky. 
 

Prof. Šimůnek /Vnitřní záležitosti, projektová činnost a strategický rozvoj fakulty/:  

• Nová grantová příležitost pro financování postdoktorandských projektů na UK v rámci 
programu CHARLESTON. Celkem bude uděleno 20 grantů, které budou rovnoměrně 
rozděleny mezi roky 2025 a 2026. První výzva k podání žádostí bude otevřena v březnu 
2025 a žadatelem o grant bude přímo postdok, držitel titulu Ph.D. ne staršího než 8 let, 
který není zaměstnancem UK a ani nepobýval v ČR déle než 12 měsíců za posledních 
36 měsíců. Granty jsou na dva roky, zahrnují i stáž v průmyslu a jsou financovány ve 
výši 3000 eur/měsíc.  

• Na podzim 2025 bude vyhlášeno první kolo interní grantové soutěže v rámci výzvy 
Návraty Operačního programu Jan Amos Komenský. Ta je určena doktorandům, resp. 
výzkumným pracovníkům s již uděleným titulem Ph.D., nacházejícím se na kariérní 
přestávce nebo vracejícím se po kariérní přestávce. Cílové skupině budou rozeslány 
dotazníky za účelem mapování zájmu potenciálních uchazečů o návratové granty. 

 
Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky.  
 
Doc. Kučera /Studijní záležitosti – Farmacie/:  

• Dne 16. ledna 2025 se uskutečnila v Brně konference k novele zákona č. 111/1998 Sb., 
o vysokých školách. Zákon by měl začít projednávat Senát Parlamentu České republiky. 
Sporným bodem je zejména tzv. hlídačkovné (finanční pomoc pro studující rodiče). 
V návaznosti na novelu zákona o vysokých školách bude nezbytné upravit univerzitní 
i fakultní předpisy, Rektorát UK proto připravuje přehled změn po účinnosti 
novelizovaného zákona a s odloženou platností (Studijní a zkušební řád je plánován 
s účinností od 1. 10. 2026). 

• Do 27. ledna 2025 je na studijním, resp. vědeckém oddělení stále možné podat žádost 
o mimořádné stipendium v případech zvláštního zřetele hodných a o stipendium za 
sportovní výsledky dosažené v roce 2024.  

• 1. února 2025 bude informovat člen kolegia rektorky pro rozvoj pedagogických 
kompetencí akademických pracovníků Mgr. et Mgr. David Hurný o vývoji mobilní 
aplikace ke Studijnímu informačnímu systému. Podrobnější informace zatím nejsou 
známy. 

 
Doc. Krátký otevřel diskuzi. 
 
Dr. Jirkovský uvedl, že ze včerejšího vyjádření rektorky UK prof. Králíčkové vyplývá, že by měl 
být návrh novely zákona o vysokých školách vrácen do Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR. 
Zároveň tzv. hlídačkovné by mělo být předáno do gesce Ministerstva práce a sociálních věcí. 
Dále doplnil, že část informací k mobilní aplikaci Studijního informačního systému již byla 
prezentována vč. dashboardu, tedy jakéhosi řídícího panelu. Informaci dále doplnila dr. 
Kudláčková. 
Doc. Krátký sdělil, že vrácení návrhu zákona doporučily výbory, z toho však nelze předjímat 
postup pléna Senátu Parlamentu ČR.  
 
Nebyly vzneseny žádné další dotazy ani připomínky. 



 
Prof. Nachtigal /Studijní záležitosti – anglická výuka, Laboratorní diagnostika ve 
zdravotnictví/: 

• V souladu s Opatřením děkana č. 13/2018 Pravidla pro evidenci, odevzdávání 
a zveřejňování závěrečných prací je v rámci kontrolních mechanismů na originalitu 
práce začleněna do posudků kontrola podobnosti textu práce. Provádí se současně 
pomocí dvou nástrojů, a to meziuniverzitního projektu Theses.cz a celosvětového 
systému Turnitin. Nově se k otázce potenciálního plagiátorství diplomové či 
bakalářské práce též vyjadřuje školitel. 

• Disciplinární komise se zabývá čtyřmi případy podezření na porušení povinností při 
konání zkoušek ze strany studentů. Jakékoli podvodné jednání studenta je vyučující 
povinen postoupit disciplinární komisi. 

 
Doc. Krátký otevřel diskuzi. 
 
Doc. Roh poděkoval za předávání informací o případech podezření na porušení povinností při 
konání zkoušek disciplinární komisi. Studentům je tak vyslán jasný signál, že takové jednání 
nebude tolerováno a že se pokusy o nekalé jednání nevyplatí. 
 
Dr. Bárta se dotázal, zda je nějaké konkrétní doporučení pro školitele týkající se vyjádření 
k potenciálnímu plagiátorství, zda jsou např. stanoveny hraniční hodnoty procentuální shody. 
Prof. Nachtigal odpověděl, že je to na uvážení školitele a oponenta dané práce. 
 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy ani připomínky. 
 
Prof. Štaud /Vědecká činnost/:     

• Odměny za publikační činnost zaměstnanců FaF UK, které byly vypočteny na základě 
nové metodiky zohledňující AIS místo IF, za rok 2024 budou vyplaceny společně 
s lednovými mzdami. 

• Studentská vědecká konference organizovaná Spolkem českých studentů farmacie se 
uskuteční 10. a 11. dubna 2025. 

• Ve dnech 28. a 29. ledna 2025 proběhne 15. Postgraduální vědecká konference, kterou 
zahájí svou přednáškou Ing. Milan Vrábel, Ph.D., z Ústavu organické chemie 
a biochemie Akademie věd ČR. Dr. Vrábel je mj. držitelem dvou prestižních ERC grantů 
a autorem řady publikací na pomezí biologie a chemie. Poděkování za přípravu 
konference patří doc. Chocholoušovi, jenž nyní finalizuje program rozdělený do pěti 
sekcí. 

• Dne 22. ledna 2025 proběhlo jednání proděkanů pro vědeckou činnost a doktorské 
studium ohledně zaručených příjmů doktorandů, na němž bylo shrnuto, co lze 
očekávat po schválení novely zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách. Rektorát UK 
připravuje technické zabezpečení aplikace určené ke sledování příjmů každého 
doktoranda a každý školitel bude muset předkládat finanční rozvahu u každého 
uchazeče o doktorské studium. Některé fakulty budou ochotny přijmout uchazeče bez 
předloženého rozpočtu pouze do kombinované formy studia. 

 
Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky. 
 
Ing. Vlčková /tajemnice fakulty/: 



• Probíhají práce na ekonomické uzávěrce roku 2024, postupně přes granty a projekty 
až po fakultní účet. 

• Bylo vydáno Opatření děkana č. 1/2025 pro výkon spisové služby na Farmaceutické 
fakultě UK v Hradci Králové, nahrazující OD č. 14/2019. Změny jsou technického 
charakteru. Dále probíhají přípravy plánu krizové připravenosti, což je dokument 
důležitý vzhledem k tragickým událostem na Filozofické fakultě UK v roce 2023.  

• Informace z porady tajemníků: 
o Rektorka UK prof. Králíčková potvrdila navýšení prostředků pro veřejné vysoké 

školy ze strany Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy o 4 mld. Kč. 
o Univerzita Karlova připravuje centrální veřejnou zakázku na aplikaci evidence 

pracovní doby. 
 
Doc. Krátký otevřel diskuzi a zeptal se, v jakém stavu je Útvar vnitřního auditu FaF UK. 
Doc. Roh odpověděl, že proběhlo výběrové řízení, na jehož základě byla přijata Ing. Hana 
Šrámková, Ph.D., emeritní tajemnice Fakulty informatiky a managementu UHK 
a matematička. Paní doktorka se v současnosti věnuje zpětné kontrole dětské skupiny Fafík 
a sestavuje plán oblastí na následující rok týkající se nastavení procesů, administrativy 
a financování děkanátu, středisek a oddělení fakulty. 
 
Doc. Krátký se dále dotázal na důvod vyhlášení výběrového řízení na obsazení pracovního 
místa na ekonomickém oddělení. 
Ing. Vlčková odpověděla, že se jedná o zástup za mateřskou a rodičovskou dovolenou. 
 
Mgr. Reguli se zeptal, zda se budou obdobně jako navýšení stipendia za složení státní 
doktorské zkoušky redukovat i ostatní “odměny” související s doktorským studiem. 
Prof. Štaud odpověděl, že některé otázky již byly zodpovězeny, ale ne všechny. Mezi nejvíc 
diskutovaná témata patří podpora Grantové agentury UK, umožnění výuky doktorandům a to, 
zda se odměna za tuto výuku bude počítat do příjmu. Vedení FaF UK předpokládá, že 
doktorské studium bude sloužit jako příprava na nezávislou vědeckou činnost a výuka bude 
realizována v omezené míře. Do příjmu doktoranda se bude moci počítat pouze stipendium, 
pouze mzda, nebo kombinace obou položek. Státní zkoušky se novelou zákona č. 111/1998 
Sb. zruší, náhrada, kterou je kolokvium konané téměř výhradně ve 3. ročníku studia, však 
nepovede k navýšení stipendia. Též předpokládáme, že již nebude stipendium navýšeno po 
absolvování stáže. 
 
Mgr. Sedláček se dotázal, zda se náhrada státní doktorské zkoušky kolokviem bude týkat až 
studentů, kteří zahájí studium v říjnu 2025 a později. 
Prof. Štaud odpověděl, že ano, nicméně v obsahu zásadní rozdíl nebude. Problémem zatím 
zůstává možné uznání rigorózního řízení po složení státní doktorské zkoušky. 
Mgr. Sedláček doplnil, že diplomanti nyní počítají s tím, že rigorózní řízení neřeší, a po 
ukončení magisterského studia nastoupí rovnou k doktorskému studiu. 
Prof. Štaud uvedl, že tato otázka není prioritou, avšak doufá, že v diskuzích k novele zákona 
o vysokých školách nezapadne. 
Dr. Jirkovský se dotázal, zda by nemohla být státní doktorská zkouška nabídnuta alespoň jako 
volitelný předmět. 
Prof. Štaud odpověděl, že to není možné. 
Dr. Jirkovský navázal dotazem, kolik bude mít student pokusů na úspěšné složení kolokvia 
a zda jej musí úspěšně vykonat do konce třetího ročníku studia. 
Prof. Štaud odpověděl, že počet pokusů není zatím uveden, ale není stále dořešeno.  



 
Nebyly vzneseny žádné další dotazy ani připomínky. 
 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem.  
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 
 
 

4. Informace z AS UK a komisí AS UK  

Dr. Jirkovský sdělil informace ze zasedání Ekonomické komise AS UK dne 21. ledna 2025 
a témata, která budou projednávána na Komisi pro IT a Komisi pro vědu AS UK. 

• Ekonomická komise AS UK: 
o Byl schválen Dodatek č. 4 ke Smlouvě o dílo uzavřené dne 8. 8. 2023 mezi 

„Společností MEPHARED – BAK & SYNER“ a Univerzitou Karlovou a Dodatek č. 
4 ke smlouvě o dílo – Výstavba Kampusu Albertov – Biocentrum. 

o Byl projednán dokument Příspěvky ze sociálního fondu, nadále však probíhají 
diskuze, protože některé fakulty nechtějí, aby byla výše příspěvků shora 
omezená.  

o Proběhla debata k čl. 50 Statutu Univerzity Karlovy, týkajícímu se pronájmů 
nebytových prostor o výměře do 500 m2. 

o Komisi byla předložena zpráva o čerpání prostředků AS UK v roce 2024, 
přebytek ve výši 490 000 Kč bude převeden do fondu na investiční rozvoj fakult 
a dalších součástí („Mikuláš“). 

o Rektorce UK prof. Králíčkové byl položen dotaz na osobní odpovědnost, pokud 
některá z fakult nepřistoupí k centrální Smlouvě o pojištění majetku 
a odpovědnosti Univerzity Karlovy, zejm. s ohledem na situaci na Katolické 
teologické fakultě. Paní rektorka uvedla, že se bude tématem zabývat.  

• Komise pro informační technologie AS UK: 
o Zasedá 22. ledna 2025 od 16:30 hodin a měla by se zabývat institucionální 

datový repozitář UK (na platformě ÚFAL z MFF UK). Očekává se představení 
vize, protože nyní žádný digitální úložný systém na univerzitě neexistuje. 

o Dosavadní předseda komise RNDr. Andrej Farkaš končí ve funkci. 

• Komise pro vědu AS UK: 
o Bude zasedat dne 23. ledna 2025. Na datech z roku 2024 by měla být 

představena modelace výpočtu ukazatele Article Influence Score (AIS) podle 
nové metodiky, která by mohla být zavedena od roku 2026. Řešit se budou 
i tzv. ESCI časopisy a jejich zahrnutí do hodnocení vědy, kdy by měly být 
zohledněny od r. 2026. 

o Stále je možné nominovat členy dozorčí rady Grantové agentury Univerzity 
Karlovy, zatím byla nominována PhDr. Dana Bittnerová, CSc. 

 
Dr. Kudláčková doplnila informace k zasedání Ekonomické komise AS UK. 

• Ekonomická komise AS UK: 
o Rektorka UK prof. Králíčková uvedla, že pravidla pro rozdělení příspěvku pro 

veřejné vysoké školy by mělo Ministerstvo školství, mládeže a tělovýchovy 
vydat do 3. února 2025. Odhadem by UK mohla z celkových 4 mld. Kč obdržet 
cca 600 mil. Kč. 



o Projednávaný dokument týkající se příspěvků ze sociálního fondu je OR 
č. 19/2024 Příspěvky ze sociálního fondu a z dalších zdrojů na benefity pro 
zaměstnance Univerzity Karlovy. 

• Komise pro třetí roli AS UK: 
o Komise bude zasedat 23. ledna 2025 a bude se mj. zabývat řešením situace 

Centra Carolina – UK Pointu v Celetné ulici, které by mohlo být využíváno 
efektivněji. 

 
Závěrem dr. Jirkovský doplnil informaci, že dne 21. ledna 2025 byl v médiích zveřejněn článek 
o kontrolní zprávě týkající se problematického angažmá Mgr. Otomara Slámy na UK. Kontrolní 
zpráva je již hotová a v pátek 24. ledna 2025 je plánováno její veřejné projednání 
Akademickým senátem Univerzity Karlovy.  
 
Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky. 
 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace o zasedání AS UK a komisí AS UK. 
 
 
5.  Různé 

Předseda AS FaF UK doc. Krátký požádal o schválení zápisu z 11. zasedání AS konaného dne 
18. 12. 2024, který měli členové AS FaF UK k dispozici k připomínkování a obdrželi jej 
s předstihem. 
 
Nebyly vzneseny žádné připomínky, bylo tedy přistoupeno k hlasování. 
 
Hlasování: 19-0-2 (pro-proti-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil zápis z 11. zasedání AS konaného dne 18. 12. 2024. 
 
Dále doc. Krátký navrhl svolat následující zasedání senátu v termínu 19. února 2025 od 14:00. 
Bude se jednat o dvě na sebe bezprostředně navazující zasedání. Na prvním bude ustanoveno 
nové předsednictvo, na druhém, již s účastí vedení fakulty, bude projednávána běžná agenda. 
 
Hlasování: 18-0-4 (pro-proti-zdržel se)  
Závěr: Akademický senát FaF UK určil termín dalšího zasedání na 19. 2. 2025 ve 14:00. 
 
Předseda AS FaF UK dále sdělil informace k průběhu voleb předsednictva senátu, tedy 
předsedy a dvou místopředsedů. 

• Členové předsednictva jsou voleni senátem na dobu jednoho roku v tajných volbách, 
předseda senátu a jeden místopředseda jsou voleni z komory akademických 
pracovníků. Druhý místopředseda je volen ze studentské komory. 

• K volbě členů předsednictva ustanoví senát tříčlennou volební komisi složenou ze 
členů senátu, nejméně jeden člen komise musí být ze studentské komory senátu 
a členem komise nemůže být kandidát. 

• Návrhy na předsedu a místopředsedy senátu může podat pouze člen dané komory 
senátu a přijetí každého návrhu je podmíněno souhlasem navrhovaného. 

• Nominace k rukám stávajícího předsednictva je možné podávat do 18. února 2025 do 
12:00, aby bylo možné připravit do začátku zasedání hlasovací lístky. 



 
Vzhledem k tomu, že se jedná o poslední zasedání AS FaF UK ve funkčním období stávajícího 
Akademického senátu Univerzity Karlovy, poděkoval doc. Krátký opětovně zvoleným 
senátorům dr. Zděnce Kudláčkové a dr. Eduardovi Jirkovskému za veškerou dosavadní práci 
ve prospěch fakulty a rovněž poděkoval Mgr. Elišce Maškové za dlouholetou práci, kterou pro 
fakultu odvedla, ať už jako senátorka a místopředsedkyně Akademického senátu 
Farmaceutické fakulty, nebo Akademického senátu Univerzity Karlovy. Zároveň dodal, že se 
těšíme na spolupráci s nově zvolenými senátory AS UK Martinou Zajícovou a Mgr. Patrikem 
Sedláčkem. 
 
Senátor Bc. Ptačin dále informoval přítomné o vývoji situace na koleji Na Kotli. První etapa 
rekonstrukce již byla oficiálně ukončena, ačkoli reálně studenti nemají zajištěno funkční 
topení, okna a tekoucí vodu. Bc. Ptačin proto informoval vedoucí Koleje Na Kotli Ing. 
Borůvkovou i vedení Kolejí a menz UK, avšak byl odkázán na Ing. Švece, vedoucího 
Technického útvaru KaM. Ten sdělil, že je vše v pořádku. Pro nevyhovující hygienické 
podmínky byl po konzultaci s právní kanceláří předán podnět Krajské hygienické stanici 
Královéhradeckého kraje. Dne 21. ledna 2025 obdržel informaci, že se ředitelství kolejí a menz 
UK situací zabývá a snaží se ji řešit, i proto má být dne 28. ledna 2025 uskutečněno jednání za 
přítomnosti zástupců Rektorátu UK, Mgr. Hurdové, Ing. Švece, zástupce Ministerstva školství, 
mládeže a tělovýchovy, jež se podílí na financování rekonstrukce, a kolegia za Koleje a menzy 
UK. Na jednání byl též pozván Bc. Ptačin jako zástupce studentů. 
 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem.  

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé.  

 

Předseda AS FaF UK doc. Krátký poděkoval vedení fakulty, hostům i senátorům za účast 

a veškerou činnost a ukončil zasedání senátu v 15:41 h. 
 

 

 

Zapsala: Ivana Dvořáková 

Ověřili:  doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D., Hana Janovcová 

 

V Hradci Králové dne 2. 2. 2025. 

  



Příloha č. 1: Usnesení přijatá na 12. zasedání konaném dne 22. ledna 2025 

 

Usnesení 11-1: AS FaF UK schválil program 12. zasedání AS FaF UK. 

Usnesení 11-2: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

Usnesení 11-3: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 

Usnesení 11-4: AS FaF UK schválil zápis z 11. zasedání AS konaného dne 18. 12. 2024.  

Usnesení 11-5: AS FaF UK určil termín dalšího zasedání na 19. 2. 2025 ve 14:00 

Usnesení 11-6: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 

 

Zapsal: doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D. 

Ověřila:  Hana Janovcová 

 


